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274 【讓我們再從頭】 

Listen to Midi 

 

(一)讓我們再從頭；走主路，齊向前；如年日，新更換；莫站立，莫耽延；直等到主顯

現；讓我們心樂意，使祂旨，得成全；“他連得”再去賺；因盼望，而忍耐，在愛中，

樂勸勉，因盼望，而忍耐；在愛中，樂勸勉。 

 

(二)時間如影難捉，生命如水急流，轉眼就成已過；光陰飛，縱即逝，不爲我稍等候，

箭脫弦，不可追，年日去，不可留，千禧年、神的國，快趕到我面前，那永世就起首。

快趕到我面前，那永世就起首。 

 

(三)願人人都能在主來時，向祂說：當跑路已跑盡，所信道已守住，美好仗已打過！願

人人都能從主那裏，聽見說；又良善、又忠心，可進入我喜樂，可同登我寶座。可進入

我喜樂，可同登我寶座。 

 

 

(1) Come let us anew our journey pursue, roll round with the year,and never stand still till the Master appear. His 

adorable will let us gladly fulfill, and our talents improve, by the patience of hope, and the labor of love, by the patience 

of hope, and the labor of love. 

 

(2) Our life is a dream, our time as a stream glides swiftly away, and the fugitive moment refuses to stay, the arrow is 

flown, the moment is gone, the millennial year rushes on to our view, and eternity's here! Rushes on to our view, and 

eternity's here! 

 

(3) O that each in the day of His corning might say " I have fought my way thro', I have finish'd the work Thou didst 

give me to do! " O that each from his Lord may receive the glad word, " Well and faithfully done, enter into My joy, 
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and sit down on My throne! Enter into My joy, and sit down on My throne!" 

 

Charles Wesley 

 

 


